
Zápis z 21. zasedání zastupitelstva obce Strážkovice 

konaného dne 20.03.2024 
 

Místo konání: Obecní úřad Strážkovice 

Začátek:  17:00 hod. 

Zasedání řídil: Hana Halamová 

Přítomni:  Hana Halamová, Pavel Kolář, Tomáš Kubík, Martin Pečman, 

Petr Šíma, Renata Šobrová 

Omluveni:  František Kroupa 

Neomluveni: - 

Hosté: - 

Zapisovatel: Dominik Šíma 

Ověřovatelé zápisu: Pavel Kolář, Tomáš Kubík 

 

 

Program: 

 

1. Kontrola zápisu z minulého zasedání zastupitelstva 

2. Dispozice s pozemky 

3. Změna koeficientů u daně z nemovitých věcí na zdaňovací období roku 2025 

4. Stanovení výše školného Mateřské školy Cvrček Strážkovice pro školní rok 

2024/2025 

5. Zpráva kontrolního výboru 

6. Návrh na vyřazení nefunkčního majetku obce Strážkovice z majetkové evidence 

7. Informace o volbě do Evropského parlamentu 2024 

8. Úprava limitu pojištění majetku a odpovědnosti za obec Strážkovice 

9. Změna úrokové sazby úvěr Multifunkční budova 

10. Prodloužení termínovaného vkladu 

11. Jmenování členů JSDHO Strážkovice 

12. Darovací smlouva Česká Maltézská pomoc 

13. Žádost o podporu Linky bezpečí, z.s. 

14. Informace z Valné hromady Sdružení Růže 

15. Informace o povinnosti stanovení rozsahu rozborů pitné vody pro vodovod 

Strážkovice 

16. Svoz velkoobjemového a nebezpečného odpadu jaro 2024 

17. Různé 

 
Návrh na úpravu navrženého programu: 

Nebyl podán návrh na úpravu programu. 

Hlasování o programu jako celku: 

Hlasování o návrhu programu: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kubík, p. Pečman, p. Šíma,  

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Program byl schválen 

 

Návrh na určení ověřovatelů zápisu:  

Předsedající byli navrženi na ověřovatele zápisu Pavel Kolář, Tomáš Kubík, 

Hlasování o návrhu ověřovatelů: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kubík, p. Pečman, p. Šíma, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Návrh byl přijat 



Bod 1. programu: Kontrola zápisu z minulého zasedání zastupitelstva 

Předsedající předložila zastupitelstvu zápis ze zasedání zastupitelstva konaného dne 

14.02.2024. Kontrola zápisu byla provedena a zápis byl schválen. 

Návrh usnesení 1: Zastupitelstvo schvaluje zápis ze zastupitelstva obce Strážkovice č. 21 ze 

dne 14.02.2024. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kubík, p. Pečman, p. Šíma, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 
Bod 2. programu: Dispozice s pozemky 

Do tohoto bodu nebyly zařazeny žádné návrhy 

 

Bod 3. programu: Změna místních koeficientů u daně z nemovitých věcí na zdaňovací 

období roku 2025 

Na základě novely zákona č. 338/1992 Sb., o dani z nemovitých věcí, ve znění pozdějších 

předpisů, předložila předsedající zastupitelstvu návrh na stanovení místních koeficientů u 

daně z nemovitých věcí pro rok 2025. Předsedající navrhla zachovat stávající místní 

koeficienty na současné výši. Zastupitelstvo návrh projednalo a schválilo. Zastupitelstvo dále 

ukládá starostce obce pí Halamové předložit nové znění Obecně závazné vyhlášky o 

stanovení místních koeficientů daně z nemovitostí v termínu do 16.04.2024. 

Návrh usnesení 3a: Zastupitelstvo schvaluje ponechání koeficientů pro daň z nemovitých věcí 

pro rok 2025 na současné výši. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kubík, p. Pečman, p. Šíma, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 3b: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové předložit nové znění 

Obecně závazné vyhlášky o stanovení místních koeficientů daně z nemovitostí v termínu do 

16.04.2024. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kubík, p. Pečman, p. Šíma, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 4. programu: Stanovení výše školného Mateřské školy Cvrček Strážkovice pro 

školní rok 2024/2025 

Předsedající informovala přítomné zastupitele o stanovení výše školného pro školní rok 

2024/2025 v Mateřské škole Cvrček Strážkovice. Od 01.01.2024 na základě novely zákona č. 

561/2004 Sb., o předškolním, základním, středním, vyšším odborném a jiném vzdělávání, ve 

znění pozdějších předpisů, stanovuje výši úplaty zřizovatel. Do současné doby stanovoval 

výši školného ředitel školy dle podílu neinvestičních nákladů na žáka. Dle zákona č. 128/2000 

Sb., zákon o obcích (obecní zřízení) § 99 odst. 2 stanovuje výši školného starosta obce ve výši 

max. 8% základní sazby minimální měsíční mzdy (v současné době max. 1.512 Kč měsíčně). 

Skutečné neinvestiční náklady Mateřské školy Cvrček za rok 2023 činili 1.788,- Kč měsíčně 

bez nákladů na provoz kuchyně (pro rok 2023 232,- Kč na žáka), tyto náklady hradila 

doposud obec Strážkovice ze svého rozpočtu. Od školného jsou osvobozeni předškoláci, děti 

v pěstounské péči, zákonný zástupce žáka po prokázání, že pobírá přídavek na dítě a děti 

rodičů s nízkými příjmy. Předsedající na základě předchozích kalkulací stanovila výši 

školného Mateřské školy Cvrček Strážkovice na stávající výši 700,- Kč měsíčně na žáka. 

Rozdíl ve výběru školného uhradí obec Strážkovice ze svého rozpočtu formou Neinvestičního 

příspěvku na provoz Mateřské školy Cvrček. Zastupitelstvo informace projednalo a vzalo na 

vědomí. 



Návrh usnesení 4: Zastupitelstvo bere na vědomí stanovení výše školného Mateřské školy 

Cvrček Strážkovice pro školní rok 2024/2025 na stávající výši 700,- Kč měsíčně na žáka. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kubík, p. Pečman, p. Šíma, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 5. programu: Zpráva kontrolního výboru 

Předsedající předala slovo předsedkyni Kontrolního výboru pí Šobrové. Paní Šobrová 

předložila zastupitelstvu Zprávu z jednání Kontrolního výboru ze dne 31.01.2024. Obsahem 

zprávy byla kontrola usnesení zastupitelstva obce Strážkovice. Zastupitelstvo zprávu 

projednalo a vzalo na vědomí. 

Návrh usnesení 5: Zastupitelstvo bere na vědomí Zprávu z jednání Kontrolního výboru ze dne 

31.01.2024. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kubík, p. Pečman, p. Šíma, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 6. programu: Návrh na vyřazení nefunkčního majetku obce Strážkovice z majetkové 

evidence 

Předsedající předala slovo předsedovi inventarizační komise pro rok 2023 p. Kubíkovi, který 

na základě provedené inventarizace za rok 2023 navrhl vyřazení nefunkčního majetku obce 

Strážkovice z majetkové evidence. Zastupitelstvo návrh projednalo a vzalo na vědomí. 

Majetek bude vyřazen z evidence na základě vyřazovacích protokolů a ekologicky 

zlikvidován. 

Návrh usnesení 6: Zastupitelstvo bere na vědomí návrh předsedy inventarizační komise pro 

rok 2023 p. Kubíka na vyřazení nefunkčního majetku obce Strážkovice z majetkové evidence. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kubík, p. Pečman, p. Šíma, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 7. programu: Informace o volbě do Evropského parlamentu 2024 

Předsedající informovala přítomné zastupitele o termínu konání voleb do Evropského 

parlamentu, které se konají ve dnech 07. a 08.06.2024. Zastupitelstvo informace projednalo a 

vzalo na vědomí 

Návrh usnesení 7: Zastupitelstvo bere na vědomí informace o termínu konání voleb do 

Evropského parlamentu, které se konají ve dnech 07. a 08.06.2024. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kubík, p. Pečman, p. Šíma, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 
Bod 8. programu: Úprava limitu pojištění majetku a odpovědnosti za obec Strážkovice 

Předsedající předložila zastupitelstvu návrh na navýšení limitu pojištění majetku obce 

Strážkovice formou Dodatku č. 4 ke smlouvě č. 8058778817 uzavřeným s pojistitelem ČSOB 

Pojišťovna, a.s. z důvodu navýšení hodnoty staveb v majetku obce Strážkovice po jejich 

rekonstrukci. Pojistné pro rok 2024 bude navýšeno o částku 7.629,- Kč. Zastupitelstvo návrh 

projednalo a schválilo. Zastupitelstvo dále ukládá starostce obce pí Halamové uzavřít 

předmětný dodatek. 

Návrh usnesení 8a: Zastupitelstvo schvaluje na navýšení limitu pojištění majetku obce 

Strážkovice formou Dodatku č. 4 ke smlouvě č. 8058778817 uzavřeným s pojistitelem ČSOB 



Pojišťovna, a.s. z důvodu navýšení hodnoty staveb v majetku obce Strážkovice po jejich 

rekonstrukci. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kubík, p. Pečman, p. Šíma, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 8b: Zastupitelstvo ukládá starostce obce uzavřít Dodatek č. 4 ke smlouvě č. 

8058778817 uzavřeným s pojistitelem ČSOB Pojišťovna, a.s. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kubík, p. Pečman, p. Šíma, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 9. programu: Změna úrokové sazby úvěr Multifunkční budova 

Předsedající předložila zastupitelstvu oznámení ČSOB, a.s. České Budějovice o konci fixace 

sazby úvěru na Multifunkční budovu a nových úrokových sazbách. Ke dni 25.03.2024 bude 

činit zůstatek úvěru 1.230.382,- Kč, obec splácí jistinu ve výši 25.000,- Kč měsíčně a splátku 

měsíčních úroků, konečná splatnost úvěru je 25.05.2028. Předsedající navrhla zastupitelstvu 

jednorázovou mimořádnou splátku úvěru ve výši jeho zůstatku z důvodu úspory nákladů za 

splátky úroků (cca 240.000, Kč) s ohledem na současnou výši úrokových sazeb. Mimořádná 

splátka úvěru je bez poplatku a bude uhrazena ze zůstatku na účtu z prostředků hospodaření 

minulých let. Zastupitelstvo změnu úrokových sazeb úvěrového účtu projednalo a vzalo na 

vědomí. Zastupitelstvo dále schvaluje jednorázovou mimořádnou splátku úvěru ve výši jeho 

zůstatku z důvodu úspory nákladů za splátky úroků s ohledem na současnou výši úrokových 

sazeb. Zastupitelstvo dále ukládá starostce obce pí Halamové uzavřít příslušnou smlouvu 

s ČSOB, a.s. České Budějovice. 

Návrh usnesení 9a: Zastupitelstvo bere na vědomí oznámení ČSOB, a.s. České Budějovice o 

konci fixace sazby úvěru na Multifunkční budovu a nových úrokových sazbách. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kubík, p. Pečman, p. Šíma, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 9b: Zastupitelstvo schvaluje jednorázovou mimořádnou splátku úvěru ve výši 

jeho zůstatku z důvodu úspory nákladů za splátky úroků s ohledem na současnou výši 

úrokových sazeb. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kubík, p. Pečman, p. Šíma, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 9c: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové uzavřít příslušnou 

smlouvu s ČSOB, a.s. České Budějovice o jednorázové mimořádné splátce úvěru na 

Multifunkční budovu. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kubík, p. Pečman, p. Šíma, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 10. programu: Prodloužení termínovaného vkladu 

Předsedající předložila zastupitelstvu návrh na uzavření revolvingového termínovaného 

vkladu v délce trvání 2 měsíce vedeného u Raiffeisen bank České Budějovice do odvolání. 

Zastupitelstvo návrh projednalo a schválilo. Zastupitelstvo dále ukládá starostce obce uzavřít 

novou smlouvu o termínovaném vkladu. 

Návrh usnesení 10a: Zastupitelstvo schvaluje uzavření revolvingového termínovaného vkladu 

v délce trvání 2 měsíce vedeného u Raiffeisen bank České Budějovice do odvolání. 

 



Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kubík, p. Pečman, p. Šíma, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 10b: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové uzavřít novou smlouvu 

o revolvingovém termínovaném vkladu v délce trvání 2 měsíce s Raiffeisen bank České 

Budějovice. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kubík, p. Pečman, p. Šíma, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 11. programu: Jmenování členů JSDHO Strážkovice 

Předsedající předložila zastupitelstvu návrh na jmenování nových členů JSDHO Strážkovice. 

Navrženi byli Jiří Koliha a Luboš Mládek. Zastupitelstvo návrh projednalo a schválilo. 

Zastupitelstvo dále schvaluje jmenování Michala Winziga a Davida Völfela za velitele 

jednotky JSDHO Strážkovice. 

Návrh usnesení 11a: Zastupitelstvo schvaluje jmenování Jiřího Kolihy a Luboše Mládka za 

členy JSDHO Strážkovice. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kubík, p. Pečman, p. Šíma, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 11a: Zastupitelstvo schvaluje jmenování Michala Winziga a Davida Völfela 

za velitele jednotky JSDHO Strážkovice. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kubík, p. Pečman, p. Šíma, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 12. programu: Darovací smlouva Česká maltézská pomoc 

Předsedající předložila zastupitelstvu návrh Darovací smlouvy na poskytnutí finančního daru 

ve výši 5.000,- Kč na doprovázení dětí a mládeže a postižením do speciálních škol a 

stacionářů, sociálně terapeutických dílen a dalších podobných zařízení uzavřené s Českou 

maltézskou pomocí České Budějovice, o.p.s.. Výše příspěvku byla schválena Usnesením 

zastupitelstva obce Strážkovice číslo 20/10/2024 ze dne 14.02.2024. Zastupitelstvo návrh 

smlouvy projednalo a schválilo. Zastupitelstvo dále ukládá starostce obce pí Halamové 

uzavřít předmětnou smlouvu.  

Návrh usnesení 12a: Zastupitelstvo schvaluje Darovací smlouvu na poskytnutí finančního 

daru ve výši 5.000,- Kč na doprovázení dětí a mládeže a postižením do speciálních škol a 

stacionářů, sociálně terapeutických dílen a dalších podobných zařízení uzavřené s Českou 

maltézskou pomocí České Budějovice, o.p.s. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kubík, p. Pečman, p. Šíma, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 12b: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové uzavřít Darovací 

smlouvu na poskytnutí finančního daru ve výši 5.000,- Kč na doprovázení dětí a mládeže a 

postižením do speciálních škol a stacionářů, sociálně terapeutických dílen a dalších 

podobných zařízení uzavřené s Českou maltézskou pomocí České Budějovice, o.p.s. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kubík, p. Pečman, p. Šíma, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

 



Bod 13. programu: Žádost o podporu Linky bezpečí, z.s. 

Předsedající předložila zastupitelstvu Žádost Linky bezpečí, z.s. na poskytnutí finančního 

příspěvku ve výši 4.000,- Kč na provoz dětské krizové linky. Zastupitelstvo žádost projednalo 

a neschválilo. Zastupitelstvo dále rozhodlo, že tento bod bude znovu projednán na 

zastupitelstvu konaném dne 17.04.2024. 

Návrh usnesení 12a: Zastupitelstvo schvaluje poskytnutí finančního příspěvku ve výši 4.000,- 

Kč na provoz dětské krizové linky pro provozovatele Linka bezpečí, z.s. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Kubík, p. Šíma, pí Šobrová, Proti: pí Halamová, 

p. Kolář, p. Pečman, Zdržel se: nikdo 

Usnesení nebylo přijato 

Návrh usnesení 12b: Zastupitelstvo rozhodlo, že Žádost Linky bezpečí, z.s. na poskytnutí 

finančního příspěvku na provoz dětské krizové linky bude znovu projednán na zastupitelstvu 

konaném dne 17.04.2024. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kubík, p. Pečman, p. Šíma, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 14. programu: Informace z Valné hromady Sdružení Růže 

Předsedající informovala přítomné zastupitele o konání Valné hromady Sdružení Růže, které 

se konalo dne 27.02.2024. Předsedající informovala o činnosti a hospodaření Sdružení Růže 

za rok 2023 a dále o plánu činnosti na rok 2024. Zastupitelstvo informace projednalo a vzalo 

na vědomí. 

Návrh usnesení 14: Zastupitelstvo bere na vědomí informace z Valné hromady Sdružení Růže 

ze dne 27.02.2024. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kubík, p. Pečman, p. Šíma, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 15. programu: Informace o povinnosti stanovení rozsahu rozborů pitné vody pro 

vodovod Strážkovice 

Předsedající informovala přítomné zastupitele o povinnosti Obce Strážkovice jako 

provozovatele vodovodu o rozšíření rozsahu rozborů pitné vody pro vodovod Strážkovice a 

Řevňovice. Nově je dle novely vyhlášky č. 252/2004 Sb. povinnost v pitné vodě v rámci 

úplného rozboru stanovovat bisfenol A a halogenoctové kyseliny. Cena rozborů se takto 

navýší cca o 6.250,- Kč. Zastupitelstvo informace projednalo a vzalo na vědomí. 

Návrh usnesení 14: Zastupitelstvo bere na vědomí informace o rozšíření rozsahu rozborů 

pitné vody pro vodovod Strážkovice a Řevňovice stanovovat bisfenol A a halogenoctové 

kyseliny. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kubík, p. Pečman, p. Šíma, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 16. programu: Svoz velkoobjemového a nebezpečného odpadu jaro 2024 

Předsedající předložila zastupitelstvu informace svozové firmy Marius Pedersen o svozu 

nebezpečných a velkoobjemových odpadů – jaro 2024, který bude probíhat dne 06.04.2024 

v časech zveřejněných na úřední desce, elektronicky a na plakátech. Odpady budou ukládány 

pouze do předem přistavených kontejnerů dle pokynů obsluhy. Svoz je určen pouze pro 

obyvatele s trvalým pobytem na území obce Strážkovice. Svoz se nevztahuje na odpady 

obsahující azbest. Elektroodpad a kovový odpad bude svážen JSDHO Strážkovice. Starostka 



obce pí Halamová požádala přítomné zastupitele a členy JSDHO o součinnost při tomto 

svozu. Předsedající navrhla složení obsluhy v jednotlivých dnech a sběrných místech. 

Složení obsluhy: 

 

Pátek 05.04.2024 

 Strážkovice pí Halamová, p. Kolář, p. Šíma 

Sobota 06.04.2024 

 Strážkovice pí Šobrová, p. Kolář,  

 Lomec p. Pečman, 

 Řevňovice p. Kubík 

Zastupitelstvo informace projednalo a vzalo na vědomí. Zastupitelstvo dále ukládá starostce 

obce pí Halamové zajistit informování občanů a obsluhu sběrných míst. 

Návrh usnesení 16a: Zastupitelstvo bere na vědomí informace o svozu nebezpečných a 

velkoobjemových odpadů – jaro 2024, který bude probíhat dne 06.04.2024. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kubík, p. Pečman, p. Šíma, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 16b: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové zajistit informování 

občanů o svozu odpadů a zajistit obsluhu sběrných míst. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kubík, p. Pečman, p. Šíma, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 17. programu: Různé 

a) Dětský karneval 

Předsedající informovala přítomné zastupitele o konání Dětského karnevalu, který pořádá 

Klub přátel Strážkovic a SDH Strážkovice dne 13.04.2024 v KD Strážkovice. Zastupitelstvo 

informace projednalo a vzalo na vědomí. 

Návrh usnesení 17a: Zastupitelstvo bere na vědomí informace o konání Dětského karnevalu. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kubík, p. Pečman, p. Šíma, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

b) Výtvarná soutěž Požární ochrana očima dětí 

Předsedající předložila zastupitelstvu žádost SDH Strážkovice o zveřejnění výtvarných prací 

dětí SDH Strážkovice v rámci výtvarné soutěže Požární ochrana očima dětí na internetových 

stránkách obce Strážkovice. Zastupitelstvo žádost projednalo a schválilo. 

Návrh usnesení 17b: Zastupitelstvo schvaluje žádost SDH Strážkovice o zveřejnění 

výtvarných prací dětí SDH Strážkovice v rámci výtvarné soutěže Požární ochrana očima dětí 

na internetových stránkách obce Strážkovice. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kubík, p. Pečman, p. Šíma, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

c) Dotace výměna gastrotechnologie v MŠ Cvrček Strážkovice 

Předsedající předložila zastupitelstvu návrh na podání žádosti o dotaci na výměnu 

gastrotechnologie v MŠ Cvrček Strážkovice z Operačního programu Životní prostředí. Dotace 

je ve výši max. 50% z uznatelných nákladů. Zastupitelstvo návrh projednalo a schváluje 

podání žádosti o dotaci. Zastupitelstvo dále ukládá starostce obce pí Halamové zadat 

zpracování žádosti o dotaci a zajisti výběr dodavatele technologie. 

Návrh usnesení 17c1: Zastupitelstvo schvaluje podání žádosti o dotaci na výměnu 

gastrotechnologie v MŠ Cvrček Strážkovice z Operačního programu Životní prostředí. 



Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kubík, p. Pečman, p. Šíma, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 17c2: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové zadat zpracování 

žádosti o dotaci na výměnu gastrotechnologie v MŠ Cvrček Strážkovice z Operačního 

programu Životní prostředí. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kubík, p. Pečman, p. Šíma, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 17c3: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové zajisti výběr 

dodavatele technologie v rámci dotace na výměnu gastrotechnologie v MŠ Cvrček 

Strážkovice z Operačního programu Životní prostředí. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kubík, p. Pečman, p. Šíma, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

d) Uzavírka silnice II/155 v obci Strážkovice 

Předsedající informovala přítomné zastupitele o předání staveniště na akci „Modernizace 

silnice II/155 Strážkovice“ provádějící firmě a s tím související úplné uzavírce této 

komunikace v termínu do 28.04.2024. Investorem této stavby je Jihočeský kraj. Zastupitelstvo 

informace projednalo a vzalo na vědomí. 

Návrh usnesení 17d: Zastupitelstvo bere na vědomí informace o předání staveniště na akci 

„Modernizace silnice II/155 Strážkovice“ provádějící firmě a s tím související úplné uzavírce 

této komunikace v termínu do 28.04.2024. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kubík, p. Pečman, p. Šíma, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

e) Zaměření části MK Řevňovice 

Předsedající informovala o výběru geodetické firmy na akci zaměření části MK Řevňovice na 

par. č. KN 1604/1 pro obec a kú Strážkovice. Předloženy byly nabídky tří firem: 

1) Geoterc – geodetická kancelář s nabídkovou cenou 33.880,- Kč 

2) Ing. Michal Kubát – SETERM CB a.s. s nabídkovou cenou 20.570,- Kč 

3) Ing. Karel Mika s nabídkovou cenou 8.000,- Kč 

Po posouzení předložených nabídek byla starostkou obce a místostarostou obce vybrána firma 

s nejnižší nabídkovou cenou.: 

 Ing. Karel Mika s nabídkovou cenou 8.000,- Kč 

Zastupitelstvo informace projednalo a vzalo na vědomí. 

Návrh usnesení 17e: Zastupitelstvo bere na vědomí informace výběru geodetické firmy na 

akci zaměření části MK Řevňovice na par. č. KN 1604/1 pro obec a kú Strážkovice. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kubík, p. Pečman, p. Šíma, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

f) Nabídka možnosti samostatného svozu popela  

Předsedající předložila zastupitelstvu nabídku svozové firmy Marius Pedersen a.s. na 

samostatný svoz a likvidaci popela. Samostatný svoz a likvidace nemá vliv na plnění cílů 

obce ve vytříděnosti odpadu, ale nabízí možnost zařadit popel z domácností do zvláštní 

kategorie technologických odpadů se sazbou skládkového poplatku 45,- Kč/tuna. Jedná se 

tedy o finanční úsporu za skládkový poplatek (cena skládkového poplatku za směsný 

komunální odpad je ve výši 1.000,- Kč/tunu). Svoz by probíhal do samostatných kovových 

nádob a objemu 110 l v topném období, tj. listopad – březen jednou za 14 dní. Zastupitelstvo 

informace projednalo a vzalo na vědomí. Zastupitelstvo dále ukládá starostce obce pí 

Halamové zjistit poptávku o tuto službu mezi občany formou dotazníku. 



Návrh usnesení 17f1: Zastupitelstvo bere na vědomí nabídku svozové firmy Marius Pedersen 

a.s. na samostatný svoz a likvidaci popela z domácností. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kubík, p. Pečman, p. Šíma, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 17f2: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové zjistit poptávku o 

samostatný svoz popela mezi občany formou dotazníku. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kubík, p. Pečman, p. Šíma, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

g) Letní slavnosti obce Strážkovice 

Předsedající předala slovo předsedkyni kulturní komise pí Šobrové, která informovala 

zastupitele o termínu konání Letních slavností obce Strážkovice, které se budou konat 

10.08.2024. Zastupitelstvo informace projednalo a vzalo na vědomí. 

Návrh usnesení 17g: Zastupitelstvo bere na vědomí informace o termínu konání Letních 

slavností obce Strážkovice, které se budou konat 10.08.2024.  

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kubík, p. Pečman, p. Šíma, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

h) Dotace na hasičský vozík 

Předsedající informovala přítomné zastupitele o nezískání dotace na hasičský vozík z důvodu 

převisu poptávky. Zastupitelstvo informace projednalo a vzalo na vědomí. 

Návrh usnesení 17h: Zastupitelstvo bere na vědomí informace o nezískání dotace na hasičský 

vozík z důvodu převisu poptávky. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kubík, p. Pečman, p. Šíma, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

i) Stanovení termínu příštího zastupitelstva 

Předsedající předložila zastupitelstvu návrh na změnu termínu konání příštího zastupitelstva 

na dem 17.04.2024 od 16:00 hod. z důvodu pracovního vytížení části zastupitelů. 

Zastupitelstvo návrh projednalo a schválilo. 

Návrh usnesení 17i: Zastupitelstvo schvaluje termín konání příštího zastupitelstva na dem 

17.04.2024 od 16:00 hod. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kubík, p. Pečman, p. Šíma, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Po vyčerpání posledního bodu jednání předsedající jednání zastupitelstva ukončila. 

 

Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 18.00 hodin 
 

 

Ověřovatelé zápisu: podpisy 

Zapisovatel: 

 


